

REFERAT STYREMØTE VINGELEN SAMEIE 19. JUNI 2013

Sted: Aashaugen

Tilstede: John Haakon Stensli, Trond Magne Aasheim, Lars Ivar Jordet

1. Godkjenning av referat fra forrige møte

Referatet godkjent og underskrevet.

2. Referatsaker

- Snøscooter er kjøpt og er forsikret. Avtale med idrettslaget foreløpig ikke inngått. **Trond Magne følger opp med avtale med idrettslaget og søknad om kjøreløyve (det siste må følges opp umiddelbart).**
- John Haakon har deltatt på seminar om rypeforvaltning. Noe sprikende signaler om effekten av å regulere beskatningen. Bok som oppsummerer rypeforvaltningsprosjektet blir bestilt, kan plasseres i boksamlinga på Bunåva.
- Gammene: Positiv innstilling fra Fylkesmannen til nasjonalparkstyret. Kan ikke være behov for ytterligere oppfølging av saken her nå. **John Haakon ber om tilbud på bu fra Materialbanken, vurderer tilbudet på neste styremøte.**
- Melding til feltleiere om taksering m.v. sendt ut. JH snakket med Per Østigård etter dette. Flere feltleiere har henvendt seg til han, han skal prøve å finne plass til noen. **Vi må søke om dispensasjon fra båndtvangsbestemmelser for takseringen. Vi må også høre med veiutvalget om vedlikehold av vei til Tanghaugan. John Haakon følger opp dette.**
- Driftplanen og infoskriv er sendt ut
- Villreinen: Trond Magne har bestilt 100 eks, fordeles ut med reinskortene.

2. Oppgaver fremover – med utgangspunkt i årshjulet.

Aktuelle oppgaver er fanget opp i sakslista ellers.

Føyer til søknad om båndtvang på sameiet i juni og å sette opp jaktstatistikk ViUt i mars.

3. Jordskiftesaken

Se her referat fra befaringen sendt ut av John Haakon og melding sendt til jordskifteverket etter at JH hadde gjort nødvendige avklaringer i etterkant. Styret sluttet seg til dette. Endelig avklaring gjøres på styremøte til høsten, når endelige avgrensninger og arealoppgaver er mottatt fra jordskifteretten. Vi må da se på hvilken pris vi skal tilby de ulike å overta for. Styret må her gjøre en skjønnsmessig vurdering, det vil ikke være regningsssvarende å koste på en takstmann. Unntaket er Plantefeltet, der John Haakon har snakket med Erling Birger Semmingsen om en takst.

4. Fordeling av midler til lag og foreninger

Innkommne søknader:

Bunåva SA – stablestoler. Søker om 15 – 20.000

Vingelen Bygdeboknemnd. Søker om ytterligere 10.000 (i tillegg til de 5.000)

Gruppe for framtidig drivstoffanlegg v/ Erik Livoll – uspesifisert beløp

Arbeidsgruppa for minnesmerke over J. og M. Nytrøen. Søker om 5.000

Vedtak:

Vingelen Bygdeboknemnd: Tildeles ytterligere 5.000 (i tillegg til de 5.000)

Gruppe for framtidig drivstoffanlegg: Tildeles 25.000

Arbeidsgruppa for minnesmerke over J. og M. Nytrøen: Tildeles 5.000

5. Kjøp av Storgjeltbua, Bjønntjønnan

Vi er her tilbudt å overta denne, mot at den blir stående åpen. Styret har imidlertid ikke vært i direkte kontakt med eier foreløpig. Det var enighet om at vi bør prøve å få til et kjøp eller evigvarig bruksrett. John Haakon tar kontakt om dette og får eventuelt noen til å foreta en tilstandsvurdering. Saken avgjøres så endelig på neste styremøte.

6. Møte med Vingelen Utvikling og utmarkslaget for å evaluere sekretærtjenesten

John Haakon skal delta på møte 1. juli. Vi er i hovedsak fornøyde med arbeidet som utføres, men kostnadene blir av og til litt høye. Dette gjelder f.eks. referat fra årsmøte. Slike oppdrag bør vurderes mer kritisk fra styrets side. Det er også et problem med enkelte ting som ikke blir gjort, men her vil det kunne bli bedre når vi forholder oss til årshjulet og fristene der.

7. Attestasjon av timelister

Utsatt, da ingen hadde lister ferdige. John Haakon sørger for at utbetaling av den faste godtgjørelsen for 2012 og 2013 blir utbetalt nå, så tar vi timelistene og møtegodtgjørelse på neste styremøte.

Eventuelt

- Vi må få avklart hvem som ajourfører lister over andelseiere. Hjemmelsovergang kan kanskje tas med i årsmeldingene.
- Vi bør få en oversikt over hvem som har fått tildelt rypekort (uke- og sesongkort) av ViUt.
- Hyttebruken bør analyseres (når de ulike hyttene er utleid gjennom året)
- Trond Magne tar det meste av jobben med å fordele reinskortene. Må ha med en til på utdelingen 12. august
- Rypekvoter: Avklarer dette på mail, hvis det ikke er andre ting som tilsier at vi må ta et styremøte akkurat da (rundt 25. august).

Neste møte: I utgangspunktet planlegger vi dette rett før elgjakta, men må vurdere i forhold til hva vi har av saker til høsten.


John Haakon Stensli


Trond Magne Aasheim


Lars Ivar Jordet